
Spoštovani generalni direktor Holdinga Slovenske elektrarne,

na dosedanjih srečanjih ste predlagali, da želite lokalne skupnosti
predhodno obveščati o vseh aktivnostih glede projekta sosežiga
nadomestnega trdnega goriva SRF. Le na osnovi tega bi lahko okrepili
naše sodelovanje in medsebojno zaupanje. Zato smo upravičeno
pričakovali, da nam boste celotni dokument, ki vsebuje podrobne
rezultate presoje vplivov na okolje (PVO) posredovali takoj, ko ste ga
prejeli oz. zagotovo preden ste ga predstavili na novinarski konferenci.
Kot kaže, se nekatere slabe prakse iz preteklosti ponavljajo. Občutek, da
nas želite s takšnimi aktivnostmi stisniti v kot, je žal znova prisoten. Vsi se
moramo zavedati, da občanke in občani Šaleške doline še niso podali
soglasja k projektu, zagotovo pa mora biti njihovo mnenje odločilno. Zato
tudi pričakujemo številne javne predstavitve za vso zainteresirano
javnost, saj predstavitev rezultatov študije zgolj na sejah sveta lokalnih
skupnosti zagotovo ne bo dovolj reprezentativna.

Na podlagi informacij z novinarske konference dne 1. 7. 2020 je razbrati,
da ste že začeli z uradnim postopkom pridobivanja okoljevarstvenega
soglasja za sosežig v bloku 6. Ker ARSO na spletnih straneh še ni objavil
naznanila glede pridobitve okoljevarstvenega soglasja za sosežig SRF,
nam, prosim, v najkrajšem možnem času tudi posredujte dokumentacijo,
ki je bila vložena na ARSO.
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